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§ 1  

Formalia 

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§ 2 

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes. 

 

§ 3 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 

Avstämning av nuvarande sammanträden 

Ledamöterna upplever att de är mer delaktiga nu gällande 

förvaltningens tjänsteutlåtanden. Ledamöterna önskar få 

tjänsteutlåtande utskickade till sig, då de har kommenterat ärendet 

under en egen rubrik. Remisser där förvaltningen vill inhämta 

pensionärsrådets synpunkter ska skickas ut till både ordförande och 

vice ordförande.  

 

§ 5 

Nämndärenden 

Upphandling av måltider med leverans till Väderkvarnen 

samt dagverksamhet och gruppbostad – 

upphandlingsrapport 

Dnr 2.2.1.-583/2016 

Ledamöterna ser fram emot provsmakningen hos Fazer. Rådet   

undrar om det går att häva ett avtal och vill veta vad avtalsspärr 

innebär.  

 

Det går att häva ett avtal om motparten gör sig skyldig till 

avtalsbrott. Avtalsspärr är en period då avtal inte får tecknas 

beroende på att anbudsgivarna skall kunna ansöka om 

överprövning under denna tid. 

 

Tertialrapport 1 år 2017 för Norrmalms stadsdelsnämnd 

Dnr 2017/135-1.1. 

  

 Valeri Surell undrar hur årsmålen för indikatorerna sätts. 

Kontinuitet diskuteras där ledamöterna vill betona vikten av 

detta. Ordförande undrar över hur förvaltningen tänker kring 

måluppfyllelsen för äldreomsorgens årsmål.  
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Gällande kostnadsläget för äldreomsorgen vill ledamöterna 

betona vikten av att det är de äldres behov som får styra. I 

nuvarande tertialrapport står det att ”resurserna ska användas 

effektivt” (sid 4) och att målet är ”att vid årets slut ha en nivå på 

kostnaderna som överensstämmer med budget”. Rådet anser att 

med de äldres behov framför ögonen bör man ”ha en budget 

som överensstämmer med kostnaderna”.  

 

Ordförande undrar över boendeplatser då första boendet i 

Hagastaden beräknas vara klart år 2025 och inte 2022 som 

planerat. Susanna Halldin informerar om äldreboendeplanen.  

 

§ 6 

Övriga frågor 

Den planerade inbjudan av politiker till rådets möte den 9 oktober 

2017 diskuterades. Det bestämdes att rådets protokollförda möte 

den gången skall förläggas till eftermiddagen klockan 15. 

Politikerna skall inbjudas till klockan 16 för att möjliggöra för dem 

att förena besöket hos rådet med sina arbetstider. 

 

Inbjudan bifogas protokollet. 

 

§ 7 

Information från förvaltningen 

Susanna Halldin informerar om de tjänster som tillsatts på 

förvaltningen/egen regi. Ny hemtjänstchef är Elisabeth Ströby, tfn: 

08 508 097 87, e-mail: elisabeth.stroby@stockholm.se  

 

Susanna Halldin informerar om seniorboende med 

aktivitetscentrum. Rådet diskuterade i sammanhanget hur kontakten 

med de olika boendena och hemtjänsten fungerar. Eftersom 

Väduren avses bli platsen för aktivitetscentrum i stadsdelens regi, är 

det lämpligt med kontaktpersoner även för detta boende. Då Vasens 

vård- och omsorgsboende lagts ner kommer rådet att se över 

fördelningen av kontaktuppgifterna. 

 

Vidare informerar Susanna Halldin om att förvaltningen har fått 

pengar för ett projekt om äldre och hemlöshet.  

 

§ 8 

Nästa sammanträde äger rum den 24 augusti 2017.  

 

§ 9 

Rådets ordförande avslutade mötet. 
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Rådets egna tid. Maria Stigle (maria.stigle@stockholm.se) besöker 

tillsammans med polisen Måns Gauffin pensionärsrådet under temat 

”hot och våld”. Pensionärsrådet ska under nästa sammanträde 

diskutera vilket område som bör prioriteras vid kommande 

trygghetsvandring. 
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